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Mikael Killerich  _________________________________________ 

Lilian Pudselykke   _________________________________________ 

Inge Siig Nielsen  _________________________________________ 

John Klint   _________________________________________ 

Sillads Jepsen   Afbud  

Lars Ole Larsen  _________________________________________ 

Poul K. Andersen   _________________________________________ 

 
1. Underskrift af referatet fra sidste møde 

Referatet, der i juni er elektronisk godkendt og lagt på klubbens hjemmeside, blev underskrevet af 
de bestyrelsesmedlemmer, som deltog i mødet. 
  

2. Nyt fra formanden 
Mikael berettede om en god dag med Veterantræf på klubbens anlæg lørdag den 3. august. 
Aktiviteten, der arrangeres af ”De frivillige i Grønhøj”, var utrolig velbesøgt, hvilket selvfølgelig gav 
meget færdsel på selve golfbanen.  Men banen klarede belastningen rigtig godt og efterfølgende 
har arrangørerne leveret en fin oprydning. 
 

3. Gennemgang af opgaver og prioriteringer  
Mikael gennemgik kommende opgaver, hvoraf de fleste aktuelle håndteres løbende af de enkelte 
bestyrelsesmedlemmer.  

Inge søger fortsat midler hos diverse fonde. 

Dansk Golf Union (DGU) har varslet en ny rating af banen i august måned.  
Et DGU-raterhold, der i løbet af 2-3 timer gennemfører processen på banen, skal i et vist omfang 
have støtte fra klubben. Baneudvalget ved John Klint og greenkeeper Kim Klint indgår de endelige 
aftaler med DGU, herunder fastsættelse af dato, og vil være til rådighed for raterholdet den 
pågældende dag. 
 

4. Økonomi / antal medlemmer 
Den fraværende kasserer, Sillads Jepsen, har forud for mødet oplyst, at den økonomiske status ser 
fornuftig ud i forhold til budgettet.  
Pr. 5. august udestår manglende kontingent betaling fra 2 hidtidige medlemmer.  
Efter gentagne henvendelser fra kassereren til de pågældende, uden resultat, får de nu besked om, 
at deres medlemskab af klubben bliver slettet. 
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Vedrørende kontingent betaling for 2. halvår for Prøvemedlemmer fra i foråret mangler betaling fra 
2 medlemmer. Kassereren følger op med henblik på en hurtig løsning af problemet. 

Pr. dags dato er aktuel status for medlemmer på i alt 236, heraf 216 senior, 7 u/25, 1 yngling, 
4 junior, 1 fleks og 7 passive.  
20 af samtlige medlemmer er registreret som Prøvemedlemmer i forbindelse med gennemgang af 
Begynderkursus til Golfkørekort. 

I det samlede medlemstal er medregnet de i alt 4 medlemmer, som endnu ikke har afklaret deres 
kontingent forhold. 

Der er indtil nu tilgået 2 udmeldelser pr. 31. december 2024. 

Vi er tildelt kr. 31000,- fra Norlys Vækstpuljen.  
Pengene er søgt hjem til færdiggørelse af indspilsbane og andre træningsfaciliteter. 
 

5. Begynderkurset weekenden 24.-25. august 
Det annoncerede kursus 24.-25. august gennemføres som planlagt. 
Der er nu fuldt besat med 20 tilmeldte deltagere, som består af 15 senior, 1 u/25 og 4 junior-u/15. 
Desuden har vi 1 på venteliste. 

Mikael og Poul er tovholdere på gennemførelsen af arrangementet. 

Playing Pro Knud Storgaard er ansvarlig for afvikling af den praktiske undervisning.  

Fastsættelse af endeligt program, inklusive tidspunkter for teoriundervisning, og information til  
kursister iværksættes i uge 32-33.  

Foreløbig er der indgået aftale med 5 hjælpe-instruktører, der kan deltage i weekendens  
undervisning. 
Desuden skal der begge dage bruges i alt 5-6 kaninførere ved spil på banen om eftermiddagen. 

Mikael anskaffer materiale til elever ved kursus. Det drejer sig bl.a. om, golftilbehør/golfbolde og 
regelbøger (lommeguide). 

Af praktiske opgaver i forbindelse med gennemførelsen af kursus forberedes forplejning mv. af 
Lilian og Inge, udstyr til udlån klargøres af Lilian, og bane samt Driving Range (bolde) mv. 
kontrolleres af John (baneudvalget). 

Kaninmatcher i klubbens regi tilbydes onsdagene 4. september, 11. september og 18. september.  
Der forventes behov for hjælp fra 3-4 kaninførere på de enkelte aftener. 

Vi forsøger at få arrangeret mulighed for opfølgende træning til både de nye elever samt til øvrige 
medlemmer på 2 aftener i september. 
Evt. tidspunkter og tilmelding bliver som i foråret annonceret på hjemmesiden og på Facebook. 
 

6. Evaluering af Aftenmatcher 
Aftenmatcherne i juni og juli er gennemført med stor succes. Glædeligvis har der været pæn 
deltagelse af flere af de nyeste medlemmer fra golfkørekortkursus i foråret.  
 

7. Etablering af Begynderudvalg – Status  
Arbejdet med at oprette et Begynderudvalg iværksættes hen over efteråret, evt. med prioritet i 
oktober, når der kommer mere ro på de øvrige aktiviteter. 
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Vi skal finde nogle emner til udvalget og have defineret og overleveret opgaverne, således udvalget 
kan være arbejdsdygtigt ved starten på 2025. Opgaven forventes at involvere hele bestyrelsen. 
 

8. Skal klubben have ny hjemmeside? Ved Lars Ole 
Det blev bestemt, at Lars Ole indleder arbejdet med et oplæg til en anden udgave af vores 
hjemmeside, som vil være billigere for klubben at anvende. 
 

9. Skilt med henvisning til Driving Range 
John iværksætter hurtigst muligt skiltning med vejvisning til Driving Range. 
 

10. Forslag til ny kontrakt med HK Udlejning   Ved John/Mikael 
Der har været afholdt indledende møde vedrørende fornyelse af kontrakten med HK Golfudlejning. 
Et oplæg til den nye kontrakt blev gennemgået, og bestyrelsen arbejder videre i forhold til at få 
udarbejdet en endelig kontrakt gældende fra 2025. 
 

11. Eventuelt. 
Lars Ole prøver at få ændret indstillingen under tidsbestilling i Golfbox, hvor det fremgår at banen i 
Hedens Golfklub er blokeret alle dage. Mange gæster, som ikke ved at der ikke er tidsbestilling hos 
os, tror fejlagtigt at banen er optaget og besøger derfor ikke klubben. 

Turneringsudvalget iværksætter ekstra annoncering vedrørende årets Klubmesterskaber i 
weekenden 7.-8. september. 

I forbindelse med anlæggelse af indspilsbane mv. iværksætter baneudvalget også etablering af en 
trænings fairway bunker på Driving Range.  Forslaget er i forbindelse med forårets træning og 
undervisning tilgået fra Knud Storgaard, og med baggrund i de senest tilgåede midler fra Norlys er 
der nu mulighed for at gennemføre projektet.  

Inge berettede om sin deltagelse i et seminar vedrørende mulighed for at søge fonde fra Real Dania 
til diverse forbedringer.  Inge iværksætter ansøgning efter behov. 

Lars Ole har bemærket et behov for nye ”fødder” til vores Hancock parasoller ved klubhuset. 
Inge følger op. 

Lars Ole har hørt flere medlemmer udtrykke ønske om mulighed for at kunne købe regelbogen 
”Lommeguide” i klubben. Mikael bestiller et oplag hjem til salg. 

Lars Ole ønskede mulighed for foto opslag af bestyrelsesmedlemmerne på hjemmesiden. 
Fotografering af de enkelte medlemmer gennemføres på næste bestyrelsesmøde 

  
12. Næste møde  

Tirsdag d. 3. september 2024 kl. 19:00 hos Poul. 
 
 
Referent: Poul K. Andersen 

 

 


